

Date: 15 September 2025

التاريخ: 15 سبتمبر 2025

H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi
Chief Executive Officer
Securities & Commodities Authority
Abu Dhabi – UAE

سعادة وليد سعيد عبدالسلام العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، دولة الامارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – UAE

السيد / حامد أحمد علي،
المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي دولة الامارات العربية المتحدة

Subject: Resolutions of the General Assembly Meeting of National Central Cooling Company PJSC ("Tabreed" or "the Company")

الموضوع: قرارات اجتماع الجمعية العمومية للشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع ("تبريد" أو "الشركة")

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Kindly note that the following resolution was adopted by the shareholders at the General Assembly meeting which was held on Monday, 15 September 2025 at 11am, (UAE time):

يرجى العلم أنه تم الموافقة على القرار التالي خلال الاجتماع للجمعية العمومية للشركة الذي تم عقده بتاريخ 15 سبتمبر 2025، على الساعة الحادية عشر صباحاً (من توقيت دولة الإمارات العربية المتحدة):

Special Resolution:

القرار الخاص:

Approval to Amend Article (30) of the Company's Articles of Association by adding a new paragraph as follows:

الموافقة على تعديل المادة (30) من النظام الأساسي للشركة بإضافة فقرة جديدة على النحو الآتي:

4- Annual dividends shall be distributed pursuant to a resolution of the annual general assembly upon the recommendation of the Board of Directors. Nevertheless, the Company may, through a resolution of its general assembly or its Board of Directors, distribute quarterly and/or semi-annual dividends to the Shareholders from operating

4- توزع الأرباح السنوية وفقاً لما تقرره الجمعية العمومية السنوية بناء على اقتراح مجلس الإدارة. ومع ذلك يجوز للشركة بقرار من جمعيتها العمومية أو مجلس ادارتها توزيع أرباح ربع سنوية و/أو نصف سنوية على المساهمين من الأرباح التشغيلية و/أو الأرباح المتراكمة للشركة. ويكون مجلس الإدارة مفوضاً باعتماد واتخاذ وتنفيذ القرارات

profits and/or accumulated profits. The Board of Directors shall be authorized to adopt and implement resolutions relating to the distribution of dividends in accordance with the dividend distribution policy approved by the general assembly.

المتعلقة بتوزيع الأرباح وفقاً لسياسة توزيع الأرباح المعتمدة من الجمعية العمومية.

Resolution:

القرار:

1. RESOLVED: to ratify the recommendation of the Board of Directors concerning an interim cash dividend distribution of 6.5 fils per share representing AED 184.9 m for the first half 2025.

1) المصادقة على مقترح مجلس إدارة الشركة بشأن توزيع أرباح نقدية على المساهمين بقيمة 6.5 فلس للسهم الواحد ما يعادل 184.9 مليون درهم عن النصف الأول للعام 2025.

Your sincerely,



وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

Sean Magee / شون ماجي
Company Secretary / أمين سر الشركة

